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Referat fra Årsmødet 2024 i Lellinge Beboerforening 
 
Mødet blev afholdt fredag den 15.november 2024 i Multihuset 
 
 
 
Punkt 1. Valg af dirigent 
Formand Brian Sørensen bød Årsmødedeltagerne velkommen og foreslog Torben Ellegaard 
som dirigent. Årsmødet valgte i enighed Torben Ellegaard som dirigent. 
Torben konstaterede herefter at Årsmødet var lovligt indkaldt og spurgte om der var 
fuldmagter. Der var ingen fuldmagter, så Torben gik strakt videre til punkt 2. 
 
Punkt 2. Valg af stemmetællere 
Punktet blev udsat til der evt. ville blive brug for stemmetællere ved en afstemning. 
 
Punkt 3. Formandens beretning 
Formanden Brian Sørensen fremlagde sin beretning som havde følgende emner: 

• Halloween, som mange deltagere har talt rosende om. 
• Køge Å-stien og gensnoning af å-løbet, der hvor åen tidligere er blevet rette ud. 
• Banko, som i denne periode kun blev gennemført en gang, mod normalt to gange. 
• Kursus i anvendelse af en hjertestarter for alle interesserede. 
• Fastelavn som nu har fundet sin nye form i vores nye Multihus. 
• Foredrag af Politiet om svindel mod især ældre mennesker. 
• Affaldsindsamling som denne gang havde færre deltagere end tidligere. 
• Skt. Hans Bål, hvor Søren Brask denne gang var båltaler. 
• Lellinge Filmen, som er professionelt produceret og som giver et fint billede af Lellinge. 
• Shelterne, hvor over hundrede har overnattet i år. 
• Senior klubben som fortsat har stor tilslutning og mange aktiviteter. 
• Lokalarkivet, som er i gang med en omlægning af registreringerne, som passer 

sammen med Køge Arkivernes system. 
• Fællesarrangementet, med Idrætsforeningen og Brugsen blev til en gudstjeneste i det 

fri ved shelterpladsen, med rigtig meget hygge. 
 
Der har været afholdt ti arbejdsmøder for bestyrelsen. 
Brian takkede for det gode samarbejde, hvor bestyrelsesmedlemmernes forskellighed har 
været en styrke for arbejdet. 
 
En særlig tak til dem som ikke blev nævnt i beretningen, men som har bidraget i løbet af året. 
 
Formandens beretning blev godkendt. 
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Der blev fra salen stilet spørgsmål til fraværet af et punkt vedrørende planerne on Vallø 
Energipark. Svaret hertil var at Årsmødet omhandlede perioden indtil 30 september, men at 
det var forventeligt at punktet kunne diskuteres under punktet eventuelt    
 
Punkt 4. Fremlæggelse af revideret regnskab 
Kasserer Peter Friis fremlagde regnskabet for Årsmødet. Peter oplyste bl.a. at der nu var 266 
medlemmer, hvor de 153 havde et almindeligt medlemskab. 113 var også medlemmer af 
Seniorklubben.  
Shelterne har haft over hundredetyve bookinger, hvilket har givet en indtægt på omkring 
13.000 kr., med et overskud på mere end 10.000 kr.  
Ud over kassebeholdningen og indestående i banken, er egenkapitalen også øget, da værdien 
af obligationerne nu på omkring 93.000 kr. 
Årets resultat blev et plus på omkring 25.800 kr., med en egenkapital på over 100.000 kr. 
Regnskabet blev herefter godkendt af Årsmødet. 
 
Punkt 5. Indkomne forslag 
Der var ikke indkommet nogle forslag.  
Brian oplyste, at bestyrelsen har opstartet en fællesspisning, som var en succes. Derfor 
fortsætter denne nye aktivitet.  
Brian så også at planerne om en såkaldt energipark ville komme til tage meget af bestyrelsens 
tid i den kommende periode. 
Herefter fortalte Asger Hede om Seniorklubbens mange aktiviteter. 
 
Punkt 6. Fastsættelse af kontingent 
Bestyrelsen foreslog uændret kontingent, som betyder, at et medlemskab fortsat koster 125 
kr. om året. Dog er kontingentet for pensionister 100 kr. for et år. Seniorklubben koster 75 kr., 
også for et år. 
Budgettet for næste år tog udgangspunkt i regnskabet for i år, hvilket betyder, at der sigtes 
mod et overskud på 20.000 kr. 
 
Budgettet og kontingentstørrelsen blev herefter godkendt. 
 
Punkt 7. Valg af medlemmer til bestyrelsen 
Lone Craig, Brian Sørensen, Jan Meilby, Hans Henrik Juda og Peter Friis var på valg. Lone 
ønskede ikke genvalg som fast bestyrelsesmedlem. 
Brian Sørensen, Jan Meilby, Hans Henrik Juda og Peter Friis blev valgt ind i bestyrelsen. 
 
Punkt 8. Valg af suppleanter 
Årsmødet valgte Asger Hede som 1. suppleant, Isabella Rosten som 2. suppleant og Lone 
Craig som 3. suppleant. 
 
Punkt 9. Valg af Revisor 
Torben Ellegaard og Gitte Ellegaard blev genvalgt som revisor af Årsmødet. 
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Punkt 10. Valg af revisorsuppleant 
Der blev ikke valgt en revisor suppleant. 
 
Punkt 11. Evt. 
Det blev foreslået af Martin Lauge Christensen Rosenfalck at forskønne Karens Plads. Det 
kunne ske ved at tilføre området flere grønne planter, ud over de nyligt opsatte plantekummer. 
Årsmødet blev enig om at genåbne beboerforeningens arbejdsgruppe til forskønnelse af 
Karens Plads. Martin ville gerne deltage i dette arbejde 
 
Lellinge Beboerforening blev opstartet i 1975, mente Jørgen Sigersen, så måske kunne der 
tænkes i et eller andet arrangement i den forbindelse. En 50 års fødselsdag bør fejres. 
Ligeledes blev sløret lyftet for endnu en sommerfest i samarbejde med Idrætsforeningen  og 
Brugsen. 
 
Den Grønne Borgergruppe ville afholde et  møde i Multihuset for Lellinge borgere søndag den 
17.11.2024 om anlæg og konsekvenser for planerne for Vallø Energipark i Lellinge 
Vemmedrup-området. 
 
Ligeledes  afholdes et møde i Herfølge Hallen den  27.11.2024- om samme emne - for alle 
berørte. 
 
Kommunen og Vallø stift afholder et præsentationsmøde om Vallø energipark I 
Ravnsborghallen - den 11.12.2024. 


